
 
 
 
 
Sammanfattning av Söderbärke hembygdsförenings styrelsemötet den 3 oktober 
2022 
Mötet hölls i lokalen Mötesplats Söderbärke. 
 
Under mötet rapporterades att restaureringen av huvudbyggnadens södra fasad i 
det närmaste nu är klar. Dala mur och bygg har gjort ett fint arbete med fasaden 
som nu har nya kilsågade brädor och locklister samt är rödfärgad med Falu rödfärg 
och fönsterkarmar och knutbrädor är målade med linoljefärg. 
Det beslutades att vi ska söka nya medel för att fortsätta restaurering på husets 
fasad ut mot vägen. 
Vidare beslutades att låta Dala mur och bygg, medan de är kvar, på Bagarstugans 
tag byta de murkna nockbrädorna mot nocktegel samt byta ut vindskivorna som 
även de är murkna. 
 
Vi har skickat ut en påminnelse om medlemsavgiften vilket resulterat i att många 
medlemsavgifter har kommit in under hösten. 
 
Brandbesiktning av hembygdsgårdens huvudbyggnad skedde i juni och vi har fått 
besked att så länge vi har samma verksamhet som nu med begränsat antal 
besökare behövs inte brandstege till övervåningen. Om något ändras måste ny 
besiktning ske. 
 
Vi har fått besked från Söderbärke församling att vi inte kan flytta på kyrkans 
arkivalier i det rum vi hyr av kyrkan för hembygdsföreningens dokument.  
Vi beslutade därför att inleda arbetet med att ordna upp våra arkivalier på det 
utrymme som står till buds. 
 
Planeringen för den årliga höstfesten den 12 november pågår. Ordföranden ringer 
personligen upp och bjuder alla som bidragit med ideellt arbete under året. Vidare 
beslutades att ordföranden skickar en berättelse om årets viktigaste händelser till 
dem vi har e-postadress till. 
 
Nästa styrelsemöte blir den 8 november. 
 
Sammanfattat av Anna Falkengren 
 
 
 
 
 


